



Всем заинтересованным лицам,

Авторизационное письмо

Transcend Information, Inc. (Transcend®), является всемирно известным производителем оперативной памяти для компьютеров, ноутбуков, серверов, принтеров и других устройств. Transcend данным письмом признает **ООО «Супервэйв Групп»**, авторизованным дистрибутором продукции Transcend с 01 января 2021 до 31 декабря 2021 в России, который может предлагать тендерные предложения, вести переговоры и заключать договоры от своего имени на поставку вышеуказанной продукции. На всю вышеуказанную продукцию Transcend, предложенную **ООО «Супервэйв Групп»** распространяются все стандартные гарантийные обязательства Transcend.

Authorization Letter

Transcend Information, Inc. (Transcend®) is a well known producer of memory products for PCs, notebooks, servers, printers and for other equipment. Transcend hereby acknowledges that "**SuperWave Group**", LLC is an authorized distributor in the region of Russia from 01/01/2021 to 12/31/2021. Therefore may offer for tenders, carry on negotiations and make contracts in its own name for the sale of Products.

All Products sold by "**SuperWave Group**", LLC are covered by Transcend standard warranty. In the event of a conflict between the English version and the Russian version, the English version shall govern.

Regards,
Transcend Information, Inc.



Michael Lee
Sales Director